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Temat ciepła elektryzował przede wszystkim skoczowskich radnych podczas dzisiejszej (30 września) sesji
Rady Miasta.

„Informacja na temat spraw związanych z ciepłownictwem – efekty negocjacji między MPEC CIEPŁO i SEC w
Skoczowie” – tak brzmiał najgoręcej dyskutowany punkt dzisiejszej (30 września) sesji. Najważniejsze informacje są
dwie: mieszkańcy Skoczowa nie muszą obawiać się zimnych kaloryferów, spór zażegnano; niestety nie wiadomo
jeszcze ile zapłacimy za ogrzewanie. Decyzję podejmie Urząd Regulacji Energetyki.

Na wniosek Beaty Macury, mieszkającej w Skoczowie radnej Powiatu Cieszyńskiego, jednogłośnie przegłosowano
uchwałę o zakazie sprzedaży popularnych „dopalaczy” na terenie Skoczowa.

Przyznano też Laur Srebrnej Cieszynianki, który otrzymał radny Fryderyk Białoń.
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